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Vision -97 

Sex enheter i tre projekt 
• Nu ar det som bekant inte lang 
re sa att vi sjalva bestammer om 
de bar sakeriia inom Stockholm 
NoiTa. Besluten tas istallet av 
chefen for den nya Terminalre-
gionen, A l f Friman. Det har pa ett 
tidigt stadium statt klart att han 
varit mest intresserad av Vision 
97:s undre grans vad galler anta-
let enheter. Vision -97 har haft 
som arbetshypotes tre - fem enhe
ter; nu foreslas sex! 

Geografiska enheter 
Mot den har bakgrunden har Fri

man beslutat att lata det fortsatta 
utredningsarbetet arbeta vidare 
utifran detta antal (sex enheter), 
men han tillsatter bara tre projekt. De 
"tre projektledare som dr ansvariga 

for U'a enheter var" (Friman) och som 
nu skall arbeta fram forslag t i l l orga
nisation for de geografiska enheterna 
blir enligt Frinians beslut: 

Bromma - Kista Anders Rydman 
Solna - Sundbjberg Christer Behnke 
Taby- Uppl Vasby Par Stridsberg 

Dessutom tillsatts en fjarde projektle
dare, Bosse Hellberg, som skall utre-
da hur direktinlamningen och vardet 
ska organiseras, "grdnssnittet kund-
mottagning/vcirde - ovrig organisa
tion och anpassning", som det sa tyd-
ligt formuleras i projektbeskrivning-
en. Han skall dessutom utreda den 
maskinella sorteringen av klump och 
stora brev. 

Det fmns nagra fragetecken kring 
Frimans beslut. Kanske kan man sam-
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manfatta laget med att han skjuter pa 
avgorandet i de mest kontroversiella 
fragorna: antalet enheter, direktinlam-
ningens framtid, klump- och storb-
revsmaskinernas plats i organisatio-
nen. 

Helhetsansvar 
Regionklubbens sorteringsutskott 

anser att forslaget om sex geografiska 
enheter, med direktinlamningen inte-
grerad i dessa, ar den basta losningen 
for Tomtebodas framtid. (Klubb 
TBA-D, som vill behalla direkt
inlamningen, har en annan uppfatt-
ning) Da far vi mindre enheter med 
helhetsansvar och Idnga arbetskedjor, 
vilket mojliggor en vettig ar bets-
rotation, som det heter i det dokument 
om Framtidens arbetsplats inom Sor-
tering, som avdelningens sortering
sutskott arbetat fram. 
Denna uppfattning har framforts ba

de inom projektet och direkt til l 
Friman. Karnfragan ar som vi ser 
det sma enheter med sa fullstan-
dig integration av maskiner och 
arbetsuppgifter som mojligt 
(och rimligt!). Vi har accepterat 
att det fortsatta utredningsarbetet 
fors i de former som Friman fo-
reslagit (tre plus ett projekt) - men 
vi har ocksa klargjort att vi gar in 
i det fortsatta projektarbetet med 
denna malsattning for ogonen. 

Termmalreglonen 
Tyvarr maste vi ocksa konstatera 
att farhagorna infor den nya Ter-
minalregionen omedelbart besan-
nas. Det som med .stor moda arbe-

tats fram inom Sth Norra avgors inte 
langre har, utan andra skall besluta. 

Var malsiittning ar i alia fall klar: 
Sex fullvardiga geografiska enheter 
med direktinlamningen och sanitli-
ga maskiner integrerade ska bli re-
sultatet av de nya projekt som nu 

3=4 3=3 
6=4 4=3 

3=6 6=4 3=0 
0 3=5 6=3 
0 0=3 4=6 

=5 6=1 3=1 
3=3 6=3 3=6 6=4 3=4 3=3 
6=4 3=3 6=3 3=6 6=4 4=3 



Facktuellt 3/1995 Sidan tva 

Regeringen koper City Mail 
kommer att starta. Det skapar fd-
rutsdttningar for en bra och effek-
tiv service at kunderna - och for en 
battre arbetsmiljo och loneut-
veckling. 

De nya projekten startar i manadss-
kiftet april-iTiaj och pagar frara t i l l 
april nasta ar. Parallellt med dessa 
Tomtebodaprojekt loper en rad andra 
projekt for att organisera arbetet i den 
nya terminalregionen i Stors-
tockholm. 

Fdrhandlingar om 
tillfalllgt anstallda 
Diskussioner har paborjats med 
arbetsgivaren om personallaget 
inom Sortering. 

Det fmns idag ca 80 tidsbegransat an
stallda med varierande anstallningspro-
cent (inklusive forhojda ataganden); sam-
manlagt motsvarande drygt 32 heltidare. 

Vi har fram fort tre yrkanden; 

1. De 17 tidigare uppsagda som idag ar 
ateranstallda med tidsbegransade anstall-
n in gar skall aterfa sina fasta anstalbiingar. 
2. Om detta yillkor uppfylls ar vi bered-

da att acceptera langre tidsbegransade 
anstallningar (forslagsvis fram ti l l 1996-
04-01) for ovriga, forutsatt an det ror sig 
oni ett rimligt antal. 

3. De som anstalls tidsbegransat skall 
anstallas som manadsavlonade. Idag gar 
de flesta tidsbegransat anstallda som t i -
rnavlonade (bitraden), aven om de arbetar 
heltid. Det innebar att de far samre villkor 
vid sjukdom, de torlorar fridagstillagget, 
de far semestern i efterskott. mm. 

Aniedningen ti l l att vi kan acceptera ett 
visst antal tidsbegransade anstallningar 
under en langre tid ar den osakerhet som 
idag rader om konsekvensema av de stora 
maskininvesteringarna i Brevnatet. Aven 
vi vill undvika en ny stor uppsagningsrun-
da nasta ar. 
Arbetsgivaren skall nu gora en personal-

planering fram ti l l nasta ar (nar den nya 
organisation en trader i kraft). Nasta over-
laggning sker den 18 april. 
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Den 3 april bildades S E K O Posts 
Stockholmsavdelning. De tidigare av-
delningarna 3001,3069 (kassan), 3056 
(verkstaderna) samt 3042 (Gotland) 
upphorde och istallet fick vi en ny 
storstor avdelning med 10.600 med-
lemmar (plus pensionarer). Vi har 
blivit storre - men blir vi darmed ock
sa starkare? 

Den fragan kan inte besvaras idag. Den 
kommer att avgoras i de harda faclcliga stri-
der som vantar: avtalsrorelsen, det nya Brev
natet, aterstallandet av dragliga viilkor i 
brevbaringen; nya krispaket. Segrama - de 
som drev igenom den nya organisationen -
pastar att vi blivit starkare. Undertecknad, 
som tillhorde forlorarna vid 1993 ars kon-
gress (jag reserverade mig mot den nya orga
nisationen), staller sig tvivlande. Har det 
inte, istallet for det medlemsnara forbund 
som det heter i reklamen, byggts nya murar? 
Jag hoppas att jag har fel. Det avgorande ar 

resultatet: kommer vi att kunna sta emot 
forsamringar i bolagsavtalet? Och, lika vik-
tigt, kommer SEKO tilisammans med de 
andra LO-forbunden att saga ifran nar rege
ringen kommer med nya krispaket? 

Representantskapet den 3 april antog verk-
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Post 
samhetsplan och budget for det kommande 
aret. Den nuvarande klubborganisationen ; 
ligger fast under atminstone 1995 med re- i 
gionklubbar och arbetsplatsklubbar (aven om \ 
de sistnamnda nu formellt byter namn till j 
"sektion"). Enda undantaget utgors av Norr- i 
talje, dar medlemmarna inom kassan och | 
brev gar samman i en klubb. Verksamheten | 
planeras bli densamma som tidigare ar. M i - ! 
kael Andersson fran Nomalje projektanstalis j 
under 1995 for att syssia med "opinionbild- j 
ning och facklig-politisk verksamhet". I bud- | 
geten ar det som vanligt sa att en mindre del ! 
(ungefar 1/5) gart tillbaka till klubbarna. i 

N y s t y r e l s e 
Til l o r d f o r a n d e for den nya avdelningen \ 

valdes Ake Kihlberg (fran avd 3 001; vald pa | 
tva ar 1995-96). Ti l l ka.ss6r valdes Kjell \ 
Ekdahl (3001; 1995) och ti l l vice ordforan- | 
de RolfGustafsson (3069; 1995). \ 

Atta ordinarie styrelseledamoter utsags: 
BeritBingert (3001), Dan Blomgren (3.042), 
Bosse Burstrom (3001) och Brodde Zetter-
lund (3001; samtliga for perioden 1995-96. 
Pa ett ar valdes Annika Andersson (3069), 
Bengl Hammerslag (3056), Inger Larsson 
(3069) samt Christer Rydh (3001). 
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Repskapet den 5 april 
Pos te t tan blir SEKO 


